
Fra: Simon Hansen siha@guldborgsund.dk

Emne: SV: Badebroen i Nykøbing F

Dato: den March 3, 2022 kl. 7:13:29 AM

Til: Ann Dasseville ann.dasseville@me.com

Kære Ann 

Projektet lever i bedste velgående, men som du også har skrevet i jeres nyhedsbrev, så

pågår der et arbejde med at indhente tekniske data i forhold til slamdybder mm. Det
arbejde er snart afsluttet.  

Myndighedssagsbehandling, høringer og klageadgang mm. kan i projekter omkring

vores kystrækninger desværre nemt tage halvandet år. Vi kan ikke give en endelig
tidsplan før vi har en aftale med dem der skal bygge, men vi har et stort håb om at

projektet bliver færdigt i år.  

Projektet er ikke nedprioriteret i forhold til andre projekter, men udmeldinger i pressen
mm. har nok været til den optimistiske side. 

Badebroen kommer, og vi glæder os alle til at den står færdig. 

Med venlig hilsen 

Simon Hansen 

Borgmester 
Byråd

MOB +45 25181816 
siha@guldborgsund.dk 

Guldborgsund Kommune 
Parkvej 37 

4800 Nykøbing F. 
www.guldborgsund.dk 

Guldborgsund Kommune er underlagt Persondataforordningen. Vi skal derfor give dig

en række oplysninger om vores behandling af personoplysninger og dine rettigheder
som registreret. Du kan læse mere herom på www.guldborgsund.dk/oplysningspligten 

-----Oprindelig meddelelse----- 
Fra: Ann Dasseville <ann.dasseville@me.com>  

mailto:siha@guldborgsund.dk
http://www.guldborgsund.dk/
http://www.guldborgsund.dk/oplysningspligten


Sendt: 14. februar 2022 14:52 

Til: Simon Hansen <siha@guldborgsund.dk> 
Emne: Badebroen i Nykøbing F 

Kære Simon, 

Som formand for Vinterbadernetværket får jeg rigtig mange spørgsmål fra
medlemmerne - især fra dem i Nykøbing - om hvornår den badebro, der er skitseret til

at stå i den nordlige del af Nykøbing F ….ca. ud fra Bakkehuset…bliver en realitet!? 
John Brædder var nogle gange ude - både i pressen og på Facebook med løfter om, at

den lå ‘lige rundt om hjørnet .̓ Det ligger snart så langt tilbage i tiden, at det næsten
henstår som valgflæsk!? Og det håber jeg sandelig ikke, at det var! 

Jeg kunne godt tænke mig at høre lidt om, hvor du er henne ift at prioritere, at der

hurtigst muligt skal en bro til Nykøbing? Både Vinterbadernetværket og Nordre
Bådelaug har - uafhængigt af hinanden - lavet optællinger. Tallene viser, at der ca. er

200 personer, der dagligt benytter broen ved Nordre Bådelaug. 
Omkring 1. april, skal bådene i vandet og broen vil være lukket for adgang for ALLE

BORGERE frem til omkring 1. september. Hvor skal de bade i denne periode? 
Nogle gange har jeg lidt svært ved at forstå de kommunale prioriteringer. Eksempelvis at

man nu er ved at lave en bro i Marielyst - hvor der er kilometervis af badestrand, som
enhver i forvejen kan nyde og benytte. Så de MANGLER ikke adgang til bademuligheder.

Men det gør de i Nykøbing. Der er INGEN alternativer, når Nordre Bådelaug lukker ned
for adgangen til at bade fra deres bro! 

Så kære borgmester - hvordan ser du på udsigterne? Hvad vil du gøre for at fremme

bademulighederne for alle dem bosiddende i og omkring Nykøbing F? Og alle dem, der
efter endt arbejdstid i Nykøbing - eksempelvis fra Sygehuset - ønsker at tage sig en

dukkert i Guldborgsund? 

Kommunen vil også gerne tiltrække nye borgere og turister. Vinterbadning - ja, al slags
badning - er mere end en trend. Der er et voksende behov for at have adgang til at bade

året rundt. For velvære, for helbred …af mange årsager. Og på en ø som Falster - om
man er gæst eller herboende - er der en naturlig forventning om, at man kan benytte al

den vand, vi omgiver os med! 

Ser frem til at høre fra dig. 

Mange hilsner  

Ann Dasseville 



Formand for Vinterbadernetværket i Guldborgsund. 

Tlf.: +45 2758 0031 


